
U sklopu komentara je Mirsad Đugum, nezadovoljan odgovorom na postavljeno 

pitanje Emira Kabila, postavio pitanje Vladi Federacije BiH i Federalnom ministarstvu 

financija: 

 „Na osnovi odgovora ministra financija od 28. 7. 2011. godine, broj 05-15-57-68/11, 

izražavam nezadovoljstvo dostavljenim odgovorom, a u kojem se navodi da se javne 

zdravstvene ustanove financiraju po paušalu, te da je to razlog neuvođenja fiskalnih uređaja, a 

isti se uvodi u privatni zdravstveni sektor. Iz tog razloga postavljam pitanja: 

1. Koliko ima zdravstveno neosiguranih osoba u FBiH? 

2. Koliko osoba nema zdravstveno osiguranje koje su u radnom odnosu, a nalaze se na 

čekanju? 

3. Koliko ima zaposlenih osoba, ali im se ne uplaćuje zdravstveno osiguranje? 

4. Na osnovi čega je donesena odluka da javne zdravstvene ustanove nemaju obvezu 

evidentiranja prometa putem fiskalnih uređaja? 

5. Zašto se ne poštuje Zakon iz 1997. godine, a kojim su izjednačene javne zdravstvene 

ustanove i privatne zdravstvene ustanove, čime je ugrožen privatni sektor i bolji razvoj 

zdravstva, a onemogućeno osiguranicima da imaju pravo na izbor liječnika?“ 

 

Dušanka Majkić i Lazar Prodanović su naveli da su kasno dobili odgovore na 

postavljena pitanja i nisu bili u mogućnosti da se upoznaju s njihovim sadržajem, tako da će 

odgovore komentirati na sljedećoj sjednici Doma. 

 


